
Ook Bree vangt Oekraïense 
vluchtelingen op
Bree was een van de eerste lokale besturen die begin maart een bus Oekraïense 
gezinnen verwelkomde en opving. “Niet geheel zonder uitdaging”, getuigt Katja 
Verheyen, Vlaams volksvertegenwoordiger en in Bree schepen van Welzijn en 
Wonen. 

“Volgens de eerste schattingen zouden er 
in het slechtste scenario 120.000 vluch-
telingen naar Vlaanderen komen. Een 
van de grootste bekommernissen is dan 
ook hun opvang en huisvesting. Een taak 
die door een soloslimbeslissing van de 
federale regering op de schouders van de 
lokale besturen en de Vlaamse regering 
terechtkwam”, aldus Verheyen, die de 
opvangproblematiek ook in het Vlaams 
Parlement van nabij opvolgt.

“Om in te spelen op die dringende nood 
legde ik met enkele collega’s een nood-
pakket aan maatregelen neer in het 
Vlaams Parlement. Zo kwam er onder 
meer een verlenging van de tijdelijke 
afwijking van de kwaliteitsnormen. Dat 
moet ervoor zorgen dat sociale wonin-
gen die niet geschikt zijn voor sociale 
huur vanwege zeer kleine gebreken of 
een nakende renovatie tijdelijk toch weer 
vrij komen. Met de nadruk op tijdelijk, 
al hebben we daar in Bree voorlopig geen 
gebruik van moeten maken.”

Verheyen gaat verder: “Naast rechten en 
bescherming zetten we ook in op plich-
ten. Zo maakten we het ook mogelijk om 
een billijke vergoeding te vragen voor de 

opvang die we aanbieden. Dat lijkt ons 
niet meer dan normaal en rechtvaardig.” 

Warm hart
De opvang van Oekraïense vluchtelin-
gen heeft nog maar eens aangetoond dat 
Vlaanderen de rest van de wereld een 
warm hart toedraagt. Dat blijkt onder 
meer uit de massale respons van kan-
didaat-pleeggezinnen die zich hebben 
aangeboden om de bijna 70 Oekraïense 
weeskinderen - die midden april in Mels-
broek aankwamen – mee op te vangen. 
“Een lovenswaardig initiatief. Ik zal er in 
het parlement nu alles aan doen om de 
kandidaat-gezinnen die geen Oekraïens 
kindje opvangen, zo ver te krijgen om ook 
Vlaamse pleegkinderen onder hun hoede 
te nemen. Want de nood is daar hoog”, 
besluit Verheyen. 

Beste Breeënaar,

N-VA Bree heeft een nieuwe start 
gemaakt. Tijdens onze bestuursver-
kiezingen midden maart werd het 
voltallige bestuur herverkozen en 
werd het vertrouwen in de onder-
voorzitter – Bjorn Verlinden – en 
mezelf als voorzitter bevestigd. 

Langs deze weg wil ik dan ook 
de bestuursleden van N-VA Bree 
bedanken voor hun vastberadenheid 
en inzet in de afgelopen twee jaar. 
Ik moet u niet vertellen dat het ook 
voor ons als vereniging een moeilijke 
periode was.

Samen met onze vrienden van N-VA 
Bocholt trapten we het werkjaar 
succesvol op gang. Met een lekker 
hapje in de hand en een interessan-
te uiteenzetting van onderwijsspe-
cialist Koen Daniëls was het een blij 
weerzien met onze sympathisanten 
en partijgenoten. 

Ook dit jaar gaan we op ons 
‘Mooimakers’-elan verder. Een van 
de weinige dingen die we tijdens de 
pandemie wel mochten en bleven 
doen. 

Maar we zijn in de eerste plaats 
een politieke ploeg. Ons team in de 
gemeenteraad en in het college blijft 
zich dag in dag uit inzetten voor een 
beter Bree. Je leest er veel meer 
over in deze uitgave van ons huis-
aan-huisblad.

Ward Schwillens
Voorzitter N-VA Bree
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Laatste spurt richting nieuw skatepark 
“Nog voor de zomervakantie opent een splinternieuw skatepark in stadspark De Boneput. Het stadsbestuur trekt daarvoor 
170.000 euro uit en in samenspraak met de lokale skaters beslisten we over de inrichting”, aldus schepen van Jeugd Mario 
Knippenberg.

“Het huidige skatepark staat al ruim twintig jaar op De Bone-
put én is afgeleefd. De laatste jaren liepen de onderhoudskosten 
danig hoog op dat de gemeenteraad besliste om het bestaande 
skatepark te vervangen en te vergroten”, zegt schepen van Jeugd 
Mario Knippenberg.

Het stadsbestuur voorziet 170.000 euro voor de bouw van het 
nieuwe park, daarvoor werd – na gunning - het bedrijf Concrete 
Dreams aangesteld. Een Antwerps bedrijf dat overal in Vlaan-
deren publieke en private skateparken bouwt en dus de nodige 
ervaring in huis heeft. 

Het stadsbestuur maakte er een erezaak van om de lokale skaters 
bij het te betrekken. Knippenberg: “Na een eerste ontwerp werd 
er teruggekoppeld met de skaters. Op basis van hun suggesties 
werd een tweede ontwerp opgesteld. Dat is in november goedge-
keurd. Momenteel denken de skaters samen met de Jeugddienst 
na over een naam en logo voor het skatepark.”

Nieuwe toestellen
Het betonnen skatepark zal heel wat nieuwe toestellen bevatten. 
Zo zal er een eurogap zijn, een grote bowl, een miniramp, een 
volcano, een pyramid en verschillende ledges en rails.

Concrete Dreams is momenteel met de bouw van het nieuwe 
skatepark bezig. De toestellen van het oude park staan tijdelijk 
op het basketbalveld. “Zo kan iedereen in afwachting van het 

nieuwe park blijven skaten. En op 1 juli van dit jaar zal het nieu-
we park feestelijk geopend worden, zodat onze jeugd maximaal 
kan genieten van het nieuwe park”, besluit Knippenberg. 

Mario Knippenberg
schepen van Jeugd 

Moeders in de 
bloemetjes
Op zondag 8 mei trok N-VA Bree de 
straat op om moeders, (plus)mama’s, 
moekes, oma’s en alle andere dames 
die het verdienen letterlijk in de bloeme-
tjes te zetten. Dank je wel iedereen!

bree@n-va.be
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Mooimakers blijven aan de slag in Bree
Onze N-VA mooimakers zijn ook deze lente weer op pad in onze stad. De Vostert en een deel van de Gerkenberg zijn bijna vol-
ledig afgewerkt. Ook op de Panhovenstraat, de wegen langs het kanaal en op het Roren werd er zwerfvuil geruimd. De positieve 
reacties houden onze vrijwilligers gemotiveerd. 

Toch doet het ons bijzonder veel pijn om te zien dat het probleem jammer genoeg 
niet onder controle geraakt. Veel te vaak moeten we vaststellen dat waar vorige 
week nog werd opgeruimd, er vandaag opnieuw zwerfvuil werd achtergelaten.

Nog altijd worden sigarettenpeuken achteloos weggeworpen, hondenpoep niet 
opgeruimd, blikjes, flesjes, plastic zakjes – al dan niet met inhoud – en ander 
afval zonder schroom weggegooid. Wist je dat er in Vlaanderen jaarlijks zo’n 
22.600 ton zwerfvuil wordt opgeruimd? Dit staat gelijk een dikke 1.000 opleggers 
in vogelvlucht van Bree tot en met Helchteren! Het kost de Vlaamse gemeenten 
in totaal 160 miljoen euro per jaar.

Onverschilligheid
Tegen deze onverschilligheid willen we nu ook gaan optreden. Eerst en vooral 
met een informatiecampagne om iedereen te wijzen op het probleem en op de 
regels rond het achterlaten van afval op onze wegen, pleinen, wandelwegen en 
bossen. Daarnaast gaan we ook nadenken over het handhaven. Het Vlaams 
Gewest stelt ons een aantal zwerfvuilhandhavers gratis ter beschikking die gaan 
kunnen patrouilleren en effectief beboeten. We overwegen ernstig om op dit 
aanbod in te gaan. Onze stad beschikt immers al over een sterk zwerfvuilbeleid 
en de bedoeling van deze extra handhavers is om de pakkans te verhogen voor 
zij die hardleers zijn. Langs deze weg willen wij u alvast oproepen om uw afval 
niet in de vrije natuur, noch in de publieke ruimte achter te laten. Steek het in 
de vuilbak als die ter beschikking is, of neem het mee naar huis en deponeer of 
recycleer het daar in de toepasselijk afvalzak of bak.

Teambuilding in de brouwerij
Na inspanning komt ontspanning. Zo ook voor ons bestuur. Midden april trokken we met een groot 
gedeelte van ons nieuwe bestuur richting een van de Breese parels, namelijk brouwerij Cornelissen 
voor een rondleiding in een modern familiebedrijf met prachtige producten. Een absolute aanrader! 

De natuur 
en onze 

mooimakers 
danken u!

www.n-va.be/bree
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